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甫瀚咨询诚聘财务部实习生
Protiviti is a global consulting firm that delivers deep expertise, objective insights, a tailored approach and unparalleled 
collaboration to help leaders confidently face the future. Through its network of more than 85 offices in over 25 countries, 
Protiviti and its independent and locally owned Member Firms provide clients with consulting solutions in finance, technology, 
operations, data, analytics, governance, risk and internal audit.

Named to the 2020 Fortune 100 Best Companies to Work For® list, Protiviti has served more than 60 percent of Fortune 1000® 
and 35 percent of Fortune Global 500® companies. The firm also works with smaller, growing companies, including those 
looking to go public, as well as with government agencies. Protiviti is a wholly owned subsidiary of Robert Half (NYSE: RHI). 
Founded in 1948, Robert Half is a member of the S&P 500 index.

Position

Finance Intern

Location

Shanghai

Major Responsibilities

• Support Finance and Accounting Department

• Bank/Foreign exchange process

• Tax work related

• System billing for internal/external client

Qualifications and Requirements

• College or above, majoring in finance or accounting related majors (Year 2 or Year 3 is preferred)

• Familiar with MS Office, especially EXCEL 

• Careful, responsible, organized, and able to work under pressure 

• Finance related experience is preferred

How to Apply

Please send your CV in both Chinese and English to chinahr@protiviti.com
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甫瀚咨询诚聘财务部实习生
甫瀚咨询是一家全球性的咨询机构，为企业带来精深的专业知识、客观的见解、量身定制的方案和无与伦比的合作体
验，协助企业领导者们充满信心地面对未来。透过甫瀚咨询网络和遍布全球 20 多个国家的逾 80 家分支机构，我们
及旗下独立拥有的成员公司为客户提供财务、信息技术、运营、数据、分析、治理、风险管理以及内部审计领域的咨
询解决方案。

甫瀚咨询荣膺 2020 年《财富》杂志年度最佳雇主百强，我们为超过 60% 的财富 1000 强及 35% 的全球 500 强企
业提供咨询服务，亦与政府机构和成长型中小企业开展合作，其中包括计划上市的企业。甫瀚咨询是 Robert Half 
International Inc.（纽约证券交易所代码：RHI）的全资子公司。RHI 于 1948 年成立，为标准普尔 500 指数的成员公司。

招聘职位
财务部实习生

招聘地点
上海 

岗位要求
• 协助财务部处理日常财务/会计事宜
• 银行/外汇业务的办理
• 部分税务工作的办理和操作
• 系统国内外客户的部分账务处理

技能要求
• 财务、会计或相关专业专科（含）以上在校大二或大三学生
• 熟悉 Office 办公系列软件，尤其是 EXCEL
• 做事认真负责，有条理，并能在承受一定压力
• 待遇优厚，有财务相关实习经验者优先

申请方式
请将你的中英文简历发送至 chinahr@protiviti.com
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